Revised (修訂)
Agenda of the Meeting of the
Community Affairs, Culture and Recreation Committee
Islands District Council
to be held on 9 July 2007 at 2:30pm 

in the Conference Room on 14th Floor, Harbour Building, 38 Pier Road, Central

離島區議會

社區事務及文娛康樂委員會

會議議程 
	
	
	


日期: 
2007年7月9日

時間: 下午 2時30分

地點: 中環統一碼頭道38號 海港政府大樓14字樓會議室

	I.
	Confirmation of the minutes of last meeting

通過上次會議記錄



	II
	Question on the Facilities of the North Lamma Island Public Library 

(Paper CACRC 13/2007)

改善南丫島北段公共圖書館設施的提問

(文件CACRC 13/2007)



	III.
	District Open Square in Area 18, Tung Chung – Conceptual Design

(Paper CACRC 12/2007)

東涌第18區地區休憩用地工程設計概念圖

(文件 CACRC 12/2007)



	IV.
	Report on the Work of the Working Group on the Celebration of the 10th Anniversary of the Establishment of the HKSAR, Islands District Council  

離島區議會慶祝香港特別行政區成立10周年活動籌備委員會工作報告



	Ｖ.
	Report on 2007/2008 Joint Islands DC/ICAC Anti-Corruption Project 

2007/2008年度離島區倡廉活動進展報告



	ＶI.
	Report on the Work of the Working Group for the Public Education Activities on Rehabilitation
國際復康日工作小組報告



	VII. 
	Formation of the Working Group on Community Activities for the Community Affairs, Culture and Recreation Committee 

成立社區事務及文娛康樂委員會活動工作小組




	VIII.
	Activities subsidized by the Committee

委員會撥款資助的活動

(i)
Visiting Group  


探訪小組 

(ii)
Assessing Group


審批小組



	IX.
	Report on the work of the Leisure and Cultural Services Department
康樂及文化事務署在離島區的工作匯報

(i)
Cultural Activities (Reference Material 1)


文化活動(參閱資料一)

(ii)
Sports and Recreational Activities and Facilities Management


(Reference Material 2)


康樂體育活動及設施管理(參閱資料二)



	X.
	Any Other Business
其他事項

(i)  Report on the Progress of the “Swimming Pool at Area 2, Tung Chung”
「東涌第2區游泳池場館」工程計劃的最新進展

(ii)  Report on the Promotion Activities on Occupational Safety and Health 2007
職業安全健康推廣活動2007報告


	XI.
	Date of Next Meeting
下次會議日期
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